
























  
  

昌平区 2023 年高三年级第二次统一练习 

参考答案及评分参考 

第一部分：知识运用（共两节，30 分） 

第一节（共 10 小题；每小题 1.5 分，共 15 分） 

1.A 

6. C 

2. B 

7.A 

3.A 

8. D 

4. C 

9. D 

5. B 

10. B 

第二节（共 10 小题；每小题 1.5 分，共 15 分） 

11. has become 

15. and 

12. which /that 

16. traditional 

19. like 

13. beginning 14. before 

17. will learn 

18. successfully 20. was producing 

第二部分：阅读理解（共两节，38 分） 

第一节（共 14 小题；每小题 2 分，共 28 分） 

21. C 

26. B 

31. B 

22. A 

27. B 

32. C 

23. A 

28. D 

33. B 

24. D 

29. C 

34. A 

25. D 

30. D 

第二节（共 5 小题；每小题 2 分，共 10 分） 

35. A 36. E 37. C 38. G 39. F 

第三部分：书面表达（共两节，32 分） 

第一节（共 4 小题；第 40、41 题各 2 分，第 42 题 3 分，第 43 题 5 分，共 12 分） 

40. Because they help us learn about our ancestors, their living and culture. 

Because they give us insight and evidence of the past civilization. 

41. The importance of historical sites. 

42. Tourism can bring economic benefits which are used to restore the historical 

sites, so we should remove the limitations on tourism. 
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According to the passage, unchecked tourism can damage them seriously. 

43. Possible version: 

We should visit world heritage sites in a responsible and sustainable way. We 

must follow tourism rules, including that we mustn’t paint, carve or climb at will. 

Additionally, we can stop other tourists from behaving badly. Only when everyone 

takes action can we complete this great project. 

第二节（20 分） 

Possible version: 

Good morning, everyone! 

It’s a great honor to deliver my last speech here as the President of English Drama 

Club. 

Time flies over us, but leaves its shadow behind. Never will I forget the colorful 

activities during the past two years, such as the lectures on Shakespeare’s plays, the 

course of drama appreciation and our amazing performances at the annual Art Festival. 

Our club not only gave us a platform to show ourselves, but also offered me a chance to 

witness the magic of communication and cooperation. My personal ability has been 

improving as well. 

Today I must express my sincere gratitude to all of you. Thank you for always being 

there to support me. Wish our club a brighter future. Thanks again. 
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专注北京高中升学

咨询热线：010-5751 5980官方微信公众号：bjgkzx

官方网站：www.gaokzx.com 微信客服：gaokzx2018

关于我们

北京高考在线创办于 2014 年，隶属于北京太星网络科技有限公司，是北京地区极具影

响力的中学升学服务平台。主营业务涵盖：北京新高考、高中生涯规划、志愿填报、强基计

划、综合评价招生和学科竞赛等。

北京高考在线旗下拥有网站门户、微信公众平台等全媒体矩阵生态平台。平台活跃用户

40W+，网站年度流量数千万量级。用户群体立足于北京，辐射全国 31 省市。

北京高考在线平台一直秉承‘’精益求精、专业严谨‘’的建设理念，不断探索“K12

教育+互联网+大数据”的运营模式，尝试基于大数据理论为广大中学和家长提供新鲜的高

考资讯、专业的高考政策解读、科学的升学规划等，为广大高校、中学和教科研单位提供“衔

接和桥梁纽带”作用。

平台自创办以来，为众多重点大学发现和推荐优秀生源，和北京近百所中学达成合作关

系，累计举办线上线下升学公益讲座数百场，帮助数十万考生顺利通过考入理想大学，在家

长、考生、中学和社会各界具有广泛的口碑影响力

未来，北京高考在线平台将立足于北京新高考改革，基于对北京高考政策研究及北京高

校资源优势，更好的服务全国高中家长和学生。

http://www.gaokzx.com
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